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N144 Hoogstraten  –  Fietspad

De Loenhoutseweg (gewestweg N144  –  verbin-
dingsweg tussen Hoogstraten en Loenhout) in
Hoogstraten wordt dagelijks gebruikt door honder-
den scholieren, maar ook door vele personen- en
vrachtwagens. Een veilig fietspad, eventueel achter
een rij bomen, is een absolute noodzaak.

Buurtbewoners hebben de onveilige toestand reeds
herhaaldelijk gesignaleerd. Het dossier sleept ech-
ter al meer dan tien jaar aan en de aanvraag voor
een fietspad werd door voormalig Vlaams minister
bevoegd voor Openbare Werken Eddy Baldewijns
doorgeschoven naar een "programma na 2000".

1. Welke maatregelen heeft de minister reeds
genomen om een snelle afhandeling van dit dos-
sier te realiseren ?

2. Wanneer wordt met de aanleg van dit fietspad
gestart ?

3. Voor wanneer is het einde van de werkzaamhe-
den gepland ?

Antwoord

Het is mij bekend dat fietspaden langs de N144
noodzakelijk zijn.

De realisatie ervan wordt door mijn administratie
gepland in twee fasen :

– vak Hoogstraten-E19,
– vak E19-Wuustwezel.

Volgens de meest recente editie van de behoefte-
analyse scoort de eerste fase vrij hoog (nl. 70.74 %)
en de tweede fase veeleer laag (43.56 %).

Momenteel wordt het driejarenprogramma 1999-
2001 opgemaakt. Het is de bedoeling rekening te
houden met de voormelde scores, zodat nu reeds
kan worden gesteld dat voorrang zal worden gege-
ven aan de eerste fase, en dit volgens de beschikba-
re budgettaire ruimte.

Het fietspad tussen de E19 en Wuustwezel kan
echter niet op korte termijn worden gerealiseerd.


